

LIGHT METAL AGE 轻金属时代 (双月刊) -美国 1944 年创刊-

第 78 卷 4 期 (2020 年 3-4 月) 目录
May / June 2020 Volume 78, No. 4 DIRECTORY

DIRECTORY-目录-

Venerable Technology-Driven Forging company Achieve Aerospace Certification

广受业内尊重的, 以技术来驱动发展的锻造公司(美国Anchor Harvey公司)获得航空航天质量管理体系证书(AS9100)

Harnessing Industry 4.0 to Optimize Performance in the Aluminum Industry

以工业4.0为动力, 优化铝工业的业绩

Promoting Safety Culture Through Toolbox Talks

通过工具箱会议来促进安全生产的文化

Fighting the Impact of Disease with Antimicrobial Anodized Aluminum

利用抗菌阳极氧化铝来消除疾病的交叉传染

The Fourth Industry Revolution: Applying Smart Technologies to Aluminum Manufacturing

第四次工业革命: 智能技术在铝制造上的应用

Nanotechnology-Enabled Welding and Manufacturing of High Performance Aluminum Alloys

纳米技术用于高性能铝合金的焊接和制造

UC Rusal Celebrates 20 Years of Aluminum Innovation and Sustainability

俄罗斯铝业庆祝铝创新和可持续化20周年

Design Competition Winners Use Extrusions to Solve Real-World Problems

设计竞赛获奖者利用挤压来解决现实问题

Aluminum Recycling and Heat Treatment of Auto Body Sheet

铝回收和汽车车体板的热处理

The Latest News in Automotive Aluminum

汽车用铝方面的最新信息

TMS 2020 Annual Meeting and Exhibition

2020TMS年会和展览

Publication: ISSN 0024 3345

刊号: ISSN 0024 3345, 网址: www.lightmetalage.com, E-mail: Ima@lightmetalage.com

* Lw Recommended journal articles from China and abroad / 中外文献推荐